

丽舍美发店 Le SPA'tique Hair Boutique	平日 Weekday	营运高峰期 Premium Days
女士洗吹 Ladies Blow Dry		
(短/中/長) (Short/Medium/Long)	260/315/370	280/340/390
女士洗剪吹 Ladies Cut and Blow Dry (短/中/長) (Short/Medium/Long)	420/480/525	440/500/550
染发 Color Service (短/中/長) (Short/Medium/Long)	1,150/1,360/1,580	1,200/1,400/1,600
造型設計 Design Style	550	580
儿童剪发 (12岁或以下) Children's Cut (Up to 12-years old)	200	220
专业头发护理 Signature Specialist Hair Treatment	400+	450+

巴西生命果柔丝顺疗程 The Brazilian Blowout 约 2.5小时 hours

采用 蕴含丰富养分的巴西生命果配方,为每个毛囊细胞增添一层蛋白质保护膜,有效改善头发的健康状况,使您秀发柔顺自然,色泽亮丽及除去头发静电烦恼的终极护发疗程。配合使用Acai终极柔顺家庭护理洗发水和护发素,丝顺效果可长达三个月

For smooth, shiny, frizz-free hair. Improve your hair's condition with a rich protein layer leaving your hair shiny and beautiful even in harsh, humid weather conditions giving you a boost of confidence! Results last up to 3 months when used with the Brazilian Blowout shampoo and conditioner provided,

护理内容包括 Price Includes:

- 巴西生命果柔丝顺疗程头发护理 Brazilian Blowout Hair Treatment
- Acai 终极柔顺家庭护理洗发水 1 x 350ml Acai Anti-Frizz Homecare Shampoo
- Acai终极柔顺家庭护理护发素 1 x 350ml Acai Anti Frizz Homecare Conditioner

时长 Duration	平日 Weekday	营运高峰期 Premium Day
约 2.5 小 时hrs	2,500	2,650

丽舍理发店 Le SPA'tique Barbershop	平日 Weekday	营运高峰期 Premium Days
男士洗剪吹 Gent's Cut & Blow Dry	310	330
男士染发 Gent's Color Enhancer	620+	700+
男童剪发 (12岁或以下) Boy's Cut (Up to 12-years old)	200	220
头发及头皮护理 Hair and Scalp Reviver	300	320
尼工你从户划儿孙丽明夕。你从土尼丽少斯人相识你从	7 - 4 - 15 - 17 - 12 - 12 - 12 - 12 - 12 - 12 - 12	24 7 少 7 7 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1

属于您的定制化护理服务。您的专属理发师会根据您的头皮状况向您推荐适合您的头发和头皮护理服务,让您的头皮恢复水油平衡、保持清爽自然。

A specialized treatment, just for you! Your personal barber will analyze your scalp and recommend a suitable hair & scalp treatment, leaving your scalp refreshed, treated and balanced.

胡须修剪 Beard Trim 270 300

您只需仰卧放松、闭目养神,我们的理发师会轻柔地帮您蒙上双眼,耐心细致地为您修剪胡须。待修理整齐后热敷一段时间,再施以我们特有的胡须油,亮泽有型的胡须就此诞生。

Whilst lying back and relaxing with a soothing eye compress, your barber will prepare the beard for an initial clipper trim, finishing off with a trimmer to enhance the detail. A warm compress is used to complete your treatment with signature beard oil applied at the end.

经典湿剃须 Classic Wet Shave 380 400

我们会细心呵护您的每寸肌肤,剃须全程舒爽顺滑。剃须之后的镇静、保湿护理会让您的肌肤重获清爽,散发活力,开启美好的一天。

A great way to start your day, which will leave your skin feeling refreshed and energized. Your skin and beard is delicately prepared, to allow for a clean shave after which your skin will be calmed and moisturized.

